
Zápisnica č. 6/2011 
z rokovania KR STU zo  dňa  19. 9. 2011 

 
Prítomní:   Biskupič Stanislav, Horňák František, Jelemenský Karol, Juhás Gabriel,  Molnár Ľudovít, 

Moravčík Oliver, Peciar Marián, Pištek Peter, Redhammer Robert, Sokol Milan, Šajbidor 
Ján, Šooš Ľubomír, Štujber Miloslav, Vitková Ľubica, Ţideková Helena  

 
Program:     
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Dlhodobý zámer  - návrh na diskusiu v akademickej obci  
3. Logo STU  
4. Návrh na zmenu Štatútu STU  
5. Návrh na odpredaj nehnuteľností – Kálnica, Nové Zámky  
6. Rôzne 

 
Predloţené materiály:     
1. Dlhodobý zámer  - návrh (Redhammer) 
2. Logo STU (pror. Peciar) 
3. Návrh na zmenu Štatútu (pror. Peciar) 
4. Návrh na odpredaj  nehnuteľností – Kálnica, Nové Zámky (pror. Sokol) 
5. Akadémia - Vapac - 2011 (pror. Peciar) 
6. Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. J. Oláhovi, PhD. (Redhammer) 
 
Rokovanie otvoril rektor, privítal prítomných a predstavil  tlačového tajomníka Mgr. Š. Berdisa. 
 
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
Úloha č. 1/6/2011 
 
K úlohám 2/6/2011, 3/6/2011 – pror. Peciar rozdistribuuje dekanom fakúlt prehľad chýbajúcich 
podkladov. 
 
K bodu 2 Dlhodobý zámer  - návrh  
 
Bod rokovania uviedol rektor a prezentoval predloţený materiál. 
Dekani hodnotili predloţený materiál a jeho štruktúru pozitívne. 
 
Kopáčik 

 potreba doplniť  SWOTT analýzu 

 porovnanie pozície STU so zahraničím 

 stanoviť ciele a k nim  dopracovať identifikátory (umiestnenie STU napr. v TOP 700) 

 zapracovať rovnosť príleţitostí 
 

Šooš 

 potreba jednoznačne definovať vzťah medzi UP a fakultami (štrukturálne otázky členenia 
STU a vnútorné vzťahy) 

Juhás 

 pozitívne hodnotil  ciele –nástroje – identifikátory (identifikátory je moţné ešte meniť a 
dopĺňať podľa aktuálnej potreby) 

 
Šajbidor 

 potreba doplniť prvky SWOTT analýzy, ktoré by pomohli minimalizovať negatívne vplyvy 
 



Vitková 

 potreba sledovať problematiku  uplatnenia absolventov 

 podpora mobility medzi fakultami STU 
Molnár 

 dôraz na V a T, ktoré hýbu spoločnosťou 

 vizibilita (naši úspešní absolventi) 

 integrita (čo všetko môţe poskytnúť STU ako celok) 
 
rektor 

 navrhol vytvorenie pracovných skupín ku kaţdej oblasti, s cieľom precizovať  celkový 
materiál (členovia pracovných skupín nemusia byť  len akademickí funkcionári) 

 poţiadal dekanov o prerokovanie materiálu v kolégiách dekanov za jeho účasti 

Uznesenie č. 1/6/2011 
KR STU prerokovalo materiál Dlhodobý zámer - návrh. Materiál bude ďalej pripravovaný 
a prerokovávaný v zmysle harmonogramu. 
 
  
K bodu 3 Logo STU   
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Peciar. 
 
Kopáčik 

 uviedol, ţe meniť logo príliš často nie je rozumné 

 identifikácia so STUBA neurobí univerzitu viac čitateľnou 
 
Šooš 

 väčšia identifikácia s Bratislavou (zahrnutie do loga) 
 
Juhás 

 identifikácia so STUBA 
 
Šajbidor 

 identifikácia so STUBA nezmení pozíciu univerzity 

 nie je to zmena loga, ale jeho redizajn 
 
Moravčík 

 poukázal na finančné náklady spojené s prechodom na nové logo 

 poţadoval voľnejší prechod s určitým časovým posunom 
 
Vitková 

 podporila myšlienku vyuţiť základ z pôvodného loga 

 FA v spolupráci s autormi loga pripravila  alternatívu pre nadchádzajúce výročie FA (35 rokov 
vzniku fakulty, 65 rokov výučby architektúry) 

 
Molnár 

 jednoznačná identifikácia so STUBA 

 návrat k pôvodným symbolom (Kostka) 
 
rektor 

 ide o redizajn  existujúceho loga, ktorého úlohou je  plniť  účely nadlinkovej komunikácie 
a zviditeľnenie STU 

 úplná zmena loga je najdrahším riešením a  stratou doteraz vybudovaných znalostných 
väzieb 

 



Ing. Mokošová 

 nejde o nové logo, ale iba o doplnenie dizajnmanuálu verziou, ktorá bude určená pre externú 
komunikáciu (budovy, bilboardy, autá,  ...) 

 v dizajnmanuále bude presne špecifikované, kedy je moţné túto verziu loga pouţívať 

 v merkantilných tlačovinách (hlavičkové papiere, vizitky,...) bude pouţívané naďalej pôvodné 
logo 

 
Uznesenie č. 2/6/2011 
KR STU prerokovalo  materiál Logo STU. Materiál bude predloţený na rokovanie AS STU 28. 9. 
2011 spolu s návrhom na úpravu v Štatúte STU. 
 
 
K bodu 4 Návrh na zmenu Štatútu STU 
 
Bod rokovania uviedol rektor.  
Materiál prezentoval pror. Peciar. 

 
1) v  súvislosti so redizajnom loga STU sa  navrhnuje nasledovná úprava: 
 

v čl. 30 bod (5) písm. a) pôvodný text sa nahrádza novým znením „Autormi loga STU sú 

Juraj Blaško a Matúš Lelovský. Logo je tvorené poľom bodov, ktorý vytvára 

raster chápaný ako komplexnú štruktúru veľkej univerzity. Skratka STU môže 

byť umiestnená kdekoľvek v poli bodov alebo mimo neho, tvoriac tak logo, 

ktoré nemá jedinú definitívnu podobu. Štruktúra loga umožňuje jednoduchý 

systém označenia jednotlivých fakúlt (SvF, SjF, FEI, FCHPT, FA, MTF, FIIT). 

Každá fakulta má svoju farebnú identifikáciu, ktorá rešpektuje ich zaužívané 

farebné označenie. 

 

2) v súvislosti s dikciou zákona o VŠ 131/2002, z.z. § 92 sa navrhuje nasledovná zmena  termínu  

      splatnosti školného: 

  v čl. 23. „Školné, poplatky spojené so štúdiom“, v bode 12, v druhom odstavci sa druhá veta 
mení nasledovne: Školné musí byť uhradené najneskôr do 30. septembra príslušného 
akademického roka. 

 
3) v súvislosti s metodickým usmernením Úradu pre verejné obstarávanie a skutočnosťou, ţe 

verejné obstarávanie na STU upravujú osobitné predpisy vykonávajúce zákon o verejnom 
obstarávaní sa navrhuje nasledovná úprava: 

 
v článku 6 - Fakulty STU, rozsah samosprávnej pôsobnosti a práva fakulty v bode (5) - Do 
samosprávnej pôsobnosti fakulty patrí  

 
vypustiť celý odsek písmeno  
i) "moţnosť vykonávania verejného obstarávania v zmysle zákona o verejnom obstarávaní", 

 
K zmene 2) 
 
Šooš 

 v prípade externých doktorandov -  kmeňových zamestnancov fakulty, alebo zamestnancov 
externých školiacich pracovísk fakulty, stačí predloţenie ţiadosti o odpustenie, resp. 
zníţenie školného pri zápise  

 



K zmene 3) 
 
Kopáčik 

 odporučil delegovať VO niektorých komodít na fakulty, aby nemuselo byť obstarávanie 
realizované prostredníctvom R-STU 
 

Šooš 

 navrhol zváţiť prechod  správy všetkých budov na R-STU 
 

Uznesenie č. 3/6/2011 
KR STU prerokovalo navrhované zmeny v Štatúte STU. Tieto budú predloţené na rokovanie AS 
STU 28. 9. 2011. 
 
 
K bodu 5 Návrh na odpredaj nehnuteľností  
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror. Sokol. Ide o nehnuteľnosti v Nových Zámkoch a Kálnici.  
 
Uznesenie č. 4/6/2011 
Kolektívny orgán v zmysle §12  zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií a o zmene zákona Národnej  rady Slovenskej republiky č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej 
lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z.  v znení neskorších predpisov (ďalej len zákon) 
vyslovuje súhlas podľa §13 s odpredajom nehnuteľnosti v Nových Zámkoch zapísanej na liste 
vlastníctva č.  4133 pre katastrálne územie Nové Zámky takto:   

Parcely registra „C“ 
Parcelné číslo 225/1 o výmere 527 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 225/2 o výmere   23 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 225/3 o výmere   23 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 225/4 o výmere   24 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 225/5 o výmere 247 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
a  

     Budova technickej univerzity súpisné číslo 1199 na parcele  číslo 225/5. 
 
Materiál  bude predloţený na rokovanie AS STU 28. 9. 2011. 
 
 

Uznesenie č. 5/6/2011 
Kolektívny orgán podľa § 12 ods. 2 zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej  rady Slovenskej republiky č. 259/1993 Z. z. 
o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z.  v znení neskorších predpisov 
(ďalej len zákon)  vyslovuje  svoj súhlas podľa  § 13 zákona s predajom nehnuteľnosti,   rekreačnej 
chaty spolu s pozemkami  v  Kálnici,  zapísanými na liste vlastníctva č. 143 pre katastrálne územie 
Kálnica ako 

 
Parcely registra „C“ 
Parcelné číslo 4298/1 o výmere 3894 m2 , ostatné plochy, 
Parcelné číslo 4298/2 o výmere 273 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
a 
Učebno – výcvikové zariadenie - chata súpisné číslo 1012 na parcele  číslo 4298/2 
 
Materiál  bude predloţený na rokovanie AS STU 28. 9. 2011. 
 
 
 



 
K bodu 6 Rôzne  
 
K udeleniu Plakety STU prof. Ing. J. Oláhovi, PhD. 
 
Návrh predloţil rektor. 
 
Uznesenie č. 6/6/2011 
KR STU schvaľuje návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. J. Oláhovi, PhD. 

 
K organizácii zbierky Nezábudka, organizovanej n. o. Liga za duševné zdravie 

Informáciu prezentoval pror. Peciar: 

Zbierka „Nezábudka“ je realizovaná pri príleţitosti Svetového dňa za duševné zdravie a je 
organizovaná n. o. Liga za duševné zdravie zbierku (rovnaký princíp ako Deň narcisov) 

rektor 

 poţiadal dekanov o podporu a sprístupnenie vestibulov fakúlt na tento účel  

 zbierku budú realizovať po zaškolení dobrovoľníci – študenti STU 

 
K univerzitnej expozícii na veľtrh Akadémia – Vapac 2011 

Pror. Peciar  predstavil filozofiu a prezentoval podobu univerzitnej expozície, pripravenú prof. Ing. 
arch. Petelenom, PhD. 

Uznesenie č. 7/6/2011 
KR STU schvaľuje predloţenú podobu univerzitnej expozície na veľtrh Akadémia – Vapac 2011. 

 
K obsadzovaniu miest doktorandov 

pror. Horňák 

 uviedol, ţe fakulty neposkytli ţiadnu informáciu o obsadení miest doktorandov  

 poţiadal dekanov, aby informovali o prípadných voľných miestach pre doktorandov, tieto 
môţu byť  preobsadené záujemcami z iných fakúlt 

 
Projekt MZV Iraku 

pror. Horňák  

 informoval o aktuálnej ponuke irackého ministerstva 

 ohľadne ďalších podrobností  moţnostiach zapojenia sa do projektu je potrebné komunikovať 
s doc. Lešinským (riaditeľ ICV STU) 

K pouţívaniu skráteného názvu univerzity  v anglickom jazyku 
 
Presný názov univerzity, ako aj jej skrátený názov v slovenskom i anglickom jazyku definuje Štatút 
STU (článok 1, bod 2) ako „STU“.  
Túto skratku je potrebné rešpektovať a dodrţiavať ju pri tvorbe všetkých materiálov aj na všetkých 
fakultách. 
  



Iné 

doc. Jelemenský 

 informoval o harmonograme rokovaní AS STU (rokovanie P-AS STU 2x mesačne, rokovanie 
AS STU kaţdý posledný pondelok v mesiaci), harmonogram bude distribuovaný dekanom 
fakúlt písomne 

Šooš 

 poţadoval bezodkladné riešenie vzťahu medzi fakultami a Výskumným 
centrom STU pri pracovno-právnych vzťahoch zamestnancov, ktorí pracujú v 
kompetenčných centrách 

 informoval o pripravovanej konferencii Strojárstvo – stav a perspektívy (20. 10. 2011)     
 

 

Zapísala:   Ing. Z. Mokošová      20. 9. 2011 
Zápisnicu overili:  prof. RNDr. Ľ. Molnár, DrSc., dekan FIIT STU  21. 9. 2011 

prof. Ing. M. Peciar, prorektor STU    21. 9. 2011 
Schválil:   doc. Ing. R. Redhammer, PhD., rektor STU   29. 9. 2011 
   


